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EER

Ik heb gedurende de dag een paar vragen voor je opgespaard. Het heeft allemaal geen haast, maar fijn om even af

te stemmen, dan kan ik het verder oppakken.

Ik verwacht dat er steeds meer vragen binnen komen bij de redactie tekst. Het is nu al passen en meten naar

voldoende capaciteit om ad hoc vragen op te pakken. Om wat meer ruimte te maken: BEE maakt op dit

moment nog winkelwagens aan voor het Cib-team. Dat is een soort van erfstuk uit het verleden. Zou zij dit aan

kunnen overdragen” SEER io hier volgens mij niet heel veel tijd mee kwijt, maar geeft haar wat meer ruimte en

een takenpakket die beter bij haar huidige functie past.

Verder heb ik je eerder al even gemaild over de rol van bij 1 jaar na de eerste nederlandse coronapatient en

het CvT rapport. Daarmee blijft het andere punt: positionering van EEF om meer overkoepelende onderwerpen

nog open. Dat wil ik graag oppakken ne IEE Tk wil BEE er wel graag bij betrekken omdat het hem

wat meer houvast geeft wat betreft de rol en positie van het RIVM. En omdat klimaatverandering /gezonde

leefomgeving in zijn portefeuille valt. Vind je dat OK? Dan plan ik binnenkort een overleg in metIEEE=n
jou om dit verder te brengen.

Binnenkort praten we over de declarabiliteit per persoon, maar ik heb u al een vraag over woordvoerderEE Hij
werkt voor de domeinen CIb (zonder corona), V&Z en Corporate onderwerpen. Nu weet ik dat alle woordvoerders

eigenlijk 25% declarabel moeten zijn, maar volgens mij wordt dit per domein anders ingevuld. Bij het CIb is dit mij
niet meegenomen in de begroting (maar laten we dat op het lijstje zetten voor de offertecyclus van komend jaar).
Ik kan hem vragen om pro-actieve acties voor V&Z wel te schrijven waar dat mogelijk is. En ik neem aan dat hij
uren voor coporate werk ook niet hoeft te schrijven. Fijn om dat even scherp te hebben, dan kan ik dat

terugkoppelen aan 5.1.2e

Ook heb ik nog wat P-dingen:
« We hebben we laatst mijn planningsgesprek afgezegd maar nog niet opnieuw gepland. Ik vind het wel fijn
als we dat binnenkort toch een keer kunnen inplannen. Dat geeft ook wat houvast en richting voor komend

jaar.
* Bij de redactie tekst ben ik inmiddels bezig om te praten over hoe we werken, waar we van zijn enzo. Dat

loopt. Heb je binnenkort tijd om eens te sparren over de redactie vormgeving en drukwerk? Als alles goed

gaat begint JJESEEIeind februari en dat het lijkt me goed om begin maart ook de slag te gaan met onze

nieuwe werkwijze voor de redactie vormgeving en drukwerk. Dan kunnen we een paar weken daarna

misschien ook nog even de redactie persvoorlichting en het publicatieproces doornemen.

En ook nog ter info uit de dagstart van de woordvoerders van donderdag: [JJESEZIoaf aan dat ze een aantal

interviews aan het regelen is met BEY met RTL en Nieuwsuur over hoe het nu gaat met het

vaccinatieprogramma. Het gaat om een interview die op het RIVM opgenomen wordt. Een paar dingen die spelen bij
de vaccinatiecampagne; waarschijnlijk worden minder vaccins geleverd en we krijgen vragen over de veiligheid van

ons CIMS systeem van Nieuwsuur. CIMS gaat gefaseerd live (wel landelijk maar eerst met basisfuncties en daarna

verder uitgebreid). Er worden natuurlijk wel allerlei veiligheidstesten gedaan. Maar aangezien veiligheid van data

een belangrijk issue is, is het wel handig dat je dit weet.

Overigens is het redelijk rustig met mediavragen bij bestrijding, maar behoorlijk druk bij het vaccinatieprogramma.

Ze hebben dat onderling opgelost,EEE springt bij als dat nodig is.
* Ook nog een interessant weetje: onze oud-

DG gaat zich bezig houden met de vaccinaties op de BES.

Dat was het voor nu even.

Fijne avond en tot morgen!
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